
    BESTYRELSEN 

 
Referat 

Bestyrelsesmøde 16. marts 2023 
19:00-21:00 i KLG 

 
Deltagere: Hans-Anton Sørensen (HAS), Allan M. Skydt (AMS), Lars Kesby (LK), Steen Jensen (SJ),), Hans 
Erik Mogensen (HEM) Susanne Olesen (SUO), 
 
Afbud: Regina Madsen (RG), Morten Mortensen (MM), Bjørn L Lauritzen, (BLL) 

 
 

Dagsorden: 
 
Beslutningspunkter: 
 
Kl. 19:00 til 21:00  

1. Godkendelse af dagsorden 
Godkendt 

2. Godkendelse af referat fra seneste møde 
Godkendt 

3. Evt. opfølgningspunkter fra sidste møde, samt 
gennemgang og opdatering af aktivitetsplan. 
Intet nyt 

4. Konstituering af bestyrelsen og evaluering af 
Generalforsamlingen 2023. 
Bestyrelsen konstituerede sig således: 

 
Formand: Hans Anton Sørensen 
Næstformand: Lars Kesby 
Kasserer: Allan Skydt 
Baneudvalgsformand: Bjørn Lauridsen 
Sekretær: Susanne Olesen 
 
Vi prøver at lave et nyt set up til GF 2024. SJ og LK ser på 
mulighederne. 
 

5. Økonomi & Budgetopfølgning. 
AMS gav en status på budgettet, som viser at vi generelt er 
kommet godt i gang med året. Vi er foran budgettet på 
kontingenter samt leje og Fee som bl.a. skyldes fondsmidler 
fra Norlys. Vi er lidt bagefter på sponsorindtægter i forhold til 
sidste år samme tid. 
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6. Fastsættelse af Greenfee KLG. 
Bestyrelsen besluttede at regulere Greenfee til 450 i 2023 og 
500 i 2024, hvor der dog er rabat i de perioder hvor banen ikke 
kan spilles normalt grundet banearbejde. Den aktuelle takst vil 
fremgå af vores hjemmeside. 
 

7. Affaldssortering KLG. 
Vi har koblet os på HCS for at optimere vores affaldssortering. 
Bestyrelsen vil løbende drøfte emnet, hvor vi p.t. afventer 
udmelding fra HCS. 

 
8. Forslag fra medlemmerne. 

Et medlem henvender sig med et ønske om toiletforhold ifm. 
KLG In-Door/Trackman Studio. 

- Bestyrelsen takker for henvendelsen, og må meddele at der 
ikke er planer om etablering af toiletforhold, og der henvises til 
toiletterne i klubhuset. 
 
Et medlem henvender sig med et ønske om anskaffelse af nye 
træningsjakker til vore frivillige i Begynderudvalget. 

- Bestyrelsen takker for henvendelsen, hvor der desværre ikke 
er midler til udskiftning fra klubbens side, men der søges via 
sponsorater og vort nyoprettede Fundraising udvalg, og vi 
håber det kan lykkes denne vej. 

 
Et medlem henvender sig vedr. interesse for aktiv deltagelse 
ifm. Paragolf (EDGA Golf) i KLG. 

- Bestyrelsen takker for henvendelsen, og er altid interesseret i 
at støtte gode formål som også kan være til gavn for 
klubmedlemmerne. Der henvises til en direkte kontakt til 
kontoret for en koordinering omkring mulighederne i 2023.  
 

 
Orienteringspunkter: 

 
1. Orientering fra manager. 

HAS orienterede på vegne af MM om daglig drift og aktiviteter.  
 

2. Orientering fra baneudvalgsformanden, herunder status 
på projekter & valg af partner for Energigennemgang i 
klubben. 
HE orienterede 
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- der er givet generel dispensation fra Esbjerg kommune til 
mindre terrænændringer indenfor å- beskyttelseslinjen.  
- Fase 2 i.f.t. arbejdet på banen starter op sidst i august. 
- omlægning af teesteder (hul 14 og tee 59 på hul 13) vil ske i 
foråret. 
- Der bliver foretaget en energigennemgang for at kortlægge 
vores forbrug og hvor vi kan optimere. 
- der arbejdes på at lave en helhedsplan for KLG- klubområde. 
- Der er købt en ny sandtype til de nye bunkers og herefter vil 
der ske en løbende udskiftning af øvrige bunkers, hvor efterfyl 
vil være med den nye type. 

 
3. Eventuelt og næste møde 11. maj 2023. 

Der kommer solfilm på døren til Indoor. 
 
 

 
 


